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操作說明書 

USER Manual 
 

 

   
 

   產品型號：        HEB-JFHOMEBEDR-004          
      Part No. 

    

   產品名稱： 電動床遙控器 EV(A8106-9KEY-無震動)    
     Description    Remote control for Electric Bed(Home bed)   

       

版    本：                 V1.0                  
 Version 

 

日    期：              2017/10/30               
Date 
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【一】按鍵功能： 

Function for button 

  

1. ：按住不放控制背部向上 

2. ：按住不放控制背部向下 

3. ：按住不放控制腳部向上 

4. ：按住不放控制腳部向下 

5. ：回到預設位置 

6. ：回到預設位置 

7. ：回到預設位置 

8. ：回到預設位置 

9. ：開/關啟小夜燈 

 

Press-hold on to control BACK up 

Press-hold on to control BACK down 

Press-hold on to control FOOT up 

Press-hold on to control FOOT down 

Back to the default position 

Back to the default position  

Back to the default position  

Back to the default position  

Turn on / off night light 
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【二】LCD 顯示說明 LCD display description 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. 在待機下，任一有效按鍵在按按鍵時背光亮起。  

In standby, the backlight will light up when any active button is pressed. 

 

 

2. 控制背部和腳部向上/向下時，LCD 運動 BAR 會向上/向下循環移動，停在控制位置。 

When the back and foot are controlled up / down, the LCD motion BAR moves up / down and stops 

at the control position. 

 

3. 在夜燈功能設定下，每按一次按鍵切換開燈和關燈。 

In the night light function setting, press the button to switch turn on and turn off. 

 

4. 遙控器與驅動器配對時，LCD 預設位置圖示 P1、P2、P3 全閃爍代表正在進行配對。配對失 

敗會顯示 P2。 

When the remote control is paired with the driver, the LCD preset position icon P1, P2, and P3 are  

flashing to indicate that the pair is being paired. Pair failure will show P2. 

 

5. 按快速鍵設定預設位置，LCD會顯示設定預位置圖示 P1、P2或 P3。 

Press the quick key to set up the default position. The LCD will display the preset position icon P1,  

P2 or P3. 
 

背部運動 BAR 

Back movement 

BAR 

預設位置 P1 

Default Location P1 

預設位置 P2 

Default Location 

預設位置 P3 

Default Location P3 

腳部運動 BAR 

Foot movement BAR 



 

 4

【三】遙控器與驅動器配對 

The remote control is paired with the driver 

 

1. 同時按住  和 ，LCD 預設位置圖示  全閃爍代表正在進行配 

對，開啟驅動器電源開始配對。 

Press  and  at same time, the LCD default location icon  are  

all in flashing to indicate that pair is being paired. Then turn on the drive power to start pairing. 

 配對成功 LCD 上圖示  熄滅，進入待機狀態。 

The pairing is successful, the LCD shows  will off, enter to the  

standby. 

 配對失敗 LCD 會顯示圖示 。 

The pairing is fail, then the LCD will show   

2. 對頻成功後，按  歸零。 

After the success of the pairing, press  to return to zero. 

                        

配對成功狀態                 配對失敗狀態，LCD 會顯示圖示  

         Paired success status             Paired fail status, LCD shows  
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【四】其他功能： 

other function 
 

1. 節能功能：  

Energy saving function 

 

(1) 7秒鐘內沒接收到按鍵命令則背光滅，15 秒鐘內沒接收到按鍵命令則 LCD 滅進入節能。 

The backlight will off if it does not receive the button command within 7 seconds. The backlight  

will go to Energy saving status if it does not receive the button command within 15 seconds. 

 

(2) 在節能狀態按下任意鍵為喚醒遙控器回到待機，此喚醒的任意键不做任何動作。 

In the energy saving status to press any key to wake up the remote control then back to standby.  

It does not have any action/function for any awake key. 

 

                                         

 

 

 

 

待機狀態，按键燈及

LCD 全亮。 

Standby status. All buttons and 

LCD are lighting. 

7秒鐘內沒接收到按鍵命令

則背光滅滅。 

The backlight will off if it 

does not receive the button 

command within 7 seconds. 

節能狀態，按键燈及

LCD 全滅。 

In the energy saving 

status, the button and 

LCD is off. 
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2. 當負載過重時，電動床停止運行 10 秒，LCD 顯示 BACK 與 FOOT 閃爍。 

When the load is too heavy, the electric bed will stop to run 10 seconds. LCD shows the BACK  

and FOOT are flashing. 

 

【五】電源供給 battery power 

 

 

 

 

4 號電池 3 顆裝置位置 

3pcs No.4 batteries   
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Un-license band: This device complies with Part 15 of the FCC Rules. 

 

Operation is subject to the following two conditions:  

(1) this device may not cause harmful interference. 

(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 

undesired operation.  

  

Warning:   

Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user authority to operate the equipment.  

This Transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or 

transmitter. 

 


